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	June 9, 2016
	
	Le 9 juin 2016

	
	
	

	Coram:  Cromwell, Wagner and Côté JJ.
	
	Coram : Les juges Cromwell, Wagner et Côté

	
	
	

	BETWEEN:

Canadian Association for Free Expression

Applicant

- and -

Fred Gene Streed, Executor of the Estate of Harry Robert McCorkill (a.k.a. McCorkell), deceased, Isabelle Rose McCorkill, Centre for Israel and Jewish Affairs and Province of New Brunswick, as represented by the Attorney 
General

Respondents
	
	ENTRE :

Canadian Association for Free Expression

Demanderesse

- et -

Fred Gene Streed, exécuteur de la succession de feu Harry Robert McCorkill (alias McCorkell), Isabelle Rose McCorkill, Centre consultatif des relations juives et israéliennes et Province du Nouveau-Brunswick, représentée par le procureur général

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of New Brunswick, Number 81-14-CA, 2015 NBCA 50, dated July 30, 2015, is dismissed with costs to the respondents, Isabelle Rose McCorkill, the Centre for Israel and Jewish Affairs and the Province of New Brunswick, as represented by the Attorney General.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Nouveau-Brunswick, numéro 81-14-CA, 2015 NBCA 50, daté du 30 juillet 2015, est rejetée avec dépens en faveur des intimés, Isabelle Rose McCorkill, le Centre consultatif des relations juives et israéliennes et la Province du Nouveau-Brunswick, représentée par le procureur général. 
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